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Vedr. overflytning af akutte kirurgiske patienter fra Silkeborg til Viborg 
 
Kære Bent 
 
Der er nu gået næsten 3 måneder siden den akutte kirurgiske aktivitet blev lukket i Silkeborg, derfor 
vil jeg gerne bede om en tilbagemelding om hvordan denne overflytning er forløbet, om der har 
været overbelægning i Viborg, om aflyste operationer og om hvordan personalesituationen ser ud. 
 
Redegørelsen bedes sendt til Regionsrådet og til pressen 
 
Venlig hilsen 
Bente Nielsen SF  


